
 
 

КРОПИВНИЦЬКА  МІСЬКА  РАДА  

 

 

П Р О Т О К О Л   №  17 

сьомого засідання дев’ятої сесії Кропивницької  

міської ради восьмого скликання 

 

від 25 серпня 2022 року  м. Кропивницький 

  

Онлайн-трансляція засідання не здійснювалась. 

 

Колюка О.С., секретар міської ради: 
Доброго дня, шановні депутати, депутатки, присутні! 

Прошу зайняти робочі місця у сесійній залі. 

 

Шановні колеги! 

Прошу зареєструватися. 

 

Проходить реєстрація депутатів міської ради за допомогою 

електронної системи голосування ‟Рада-В”. 

 

Шановні депутати! 

На сьоме засідання дев’ятої сесії міської ради прибуло та 

зареєструвалося 27 депутатів. Відсутні 16 депутатів. Кворум, необхідний для 

проведення засідання сесії, є.  

Розпочинаємо роботу. 

 

Звернувся зі словами безмежної вдячності до українських захисників і 

захисниць, які зі зброєю в руках відстоюють суверенітет та територіальну 

цілісність держави, захищають українські міста та села від ворога.  

Висловив щирі співчуття родинам та близьким воїнів, які поклали свої 

життя у боротьбі з російськими окупантами, всіх українців, які загинули від 

рук російського агресора.  

Присутні вшанували пам’ять загиблих хвилиною мовчання. 

 

Привітав присутніх з минулими святами: Днем Державного прапора та 

Днем незалежності України. Побажав невичерпної енергії, сил, міцності 

духу та незламної віри, що ворог неодмінно буде переможений і українці 

житимуть у вільній, квітучій, заможній, незалежній країні. 
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Подякував за активну громадянську позицію депутатам міської ради, 

які служать у лавах Збройних силах України, займаються волонтерською 

діяльністю, допомагають внутрішньо переміщеним особам, долучаються до 

збору, доставки гуманітарних вантажів. Всім, хто своєю щоденною працею 

наближає перемогу над ворогом.  

 

Секретар міської ради спільно з заступником міського голови з питань 

діяльності виконавчих органів ради Мосіним О.В. вручили депутатам та 

депутаткам відзнаки Кропивницької міської ради та виконавчого комітету 

за вагомий внесок у розвиток та зміцнення української державності, 

становлення громадянського суспільства, сумлінну працю, високий 

професіоналізм та з нагоди Дня незалежності України. 

 

Колюка О.С. відзначив, що також з нагоди Дня незалежності України 

за поданням Кропивницької міської ради Почесною грамотою 

Кіровоградської обласної військової адміністрації нагороджено депутата 

Терзова Дмитра Семеновича. 

Зупинився на організаційних моментах щодо роботи сесії у разі 

повітряної тривоги.  

Звернув увагу, що у зв’язку з воєнним станом та з міркувань безпеки 

засідання сесії не є публічним, тому онлайн-трансляція не ведеться.  

 

Колюка О.С.: 
Шановні депутати, депутатки! 

У роботі сьомого засідання дев’ятої сесії міської ради беруть участь: 

Закаблуковський В.О. ‒ голова Фортечної районної у місті 

Кропивницькому ради; 

Іванченко В.В. ‒ представник Подільської районної у місті 

Кропивницькому ради; 

Марченко Л.М. ‒ староста Новенського старостинського округу; 

Когатько С.М. ‒ перший заступник керівника Кропивницької окружної 

прокуратури Кіровоградської області. 

Член робочої президії, голова постійної комісії з питань бюджету та 

податкової політики Бірець Дмитро Миколайович на місці.  

 

Шановні депутати! 

Згідно зі статтею 32 Регламенту міської ради депутатські запитання, 

заяви і оголошення оголошуються депутатами на початку будь-якого 

пленарного засідання сесії. 

 

Якщо такі є, прошу депутатів їх оголосити. 

 

Яремчук В.С., депутатка міської ради (фракція Політичної партії 

‟ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ”, членкиня депутатської групи 
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‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟Рівні можливості”), 

продемонструвала відеоматеріали щодо незадовільного стану 

найпростішого тимчасового укриття у загальноосвітній школі  

ІІ-ІІІ ступенів № 10. Звернула увагу на стан підлоги та комунікацій, 

розташованих в укритті. Зауважила, що після того як це укриття було 

продемонстровано батькам на зборах, більшість з них відмовилися від 

змішаної форми навчання для їх дітей. 

Звернулась до керівника управління освіти міської ради з проханням до 

кінця пленарного засідання сесії надати інформацію про витрати з міського 

бюджету на облаштування укриттів в освітніх закладах міста, потребу у 

додаткових коштах та використання державної субвенції.  

 

Секретар міської ради доручив начальнику управління освіти міської 

ради Костенко Л.Д. підготувати відповідну інформацію.  

 

Колюка О.С.: 

Шановні колеги! 

Надійшла пропозиція від депутатської групи ‟Міжфракційне 

депутатське об’єднання ‟Рівні можливості” розглянути питання щодо 

безпеки закладів гуманітарної сфери міста, а саме стану бомбосховищ та 

найпростіших укриттів, а також щодо роботи з внутрішньо переміщеними 

особами.  

Запрошую взяти участь у Дні депутата, який відбудеться 31 серпня  

об 11.00 в кімнаті 305, в ході якого будуть розглядатися вищезазначені 

питання.  

Також запрошую всіх колег долучитися до збору коштів на придбання 

автомобіля для Збройних Сил України, щоб на День міста вручити 

кропивницьким військовим подарунок. 

 

Шановні колеги! 

Вам розданий перелік додаткових питань до порядку денного дев’ятої 

сесії Кропивницької міської ради восьмого скликання. Він складається  

з 33 загальних та 60 земельних питань. 

Загальні питання погоджені профільними постійними комісіями та 

виконавчим комітетом міської ради, детально обговорені на погоджувальній 

раді з керівниками депутатських фракцій, головами постійних комісій.  

Питання щодо регулювання земельних відносин розглянуті профільною 

постійною комісією не в повному обсязі.  

Пропоную включити до порядку денного дев’ятої сесії всі земельні 

питання, але сьогодні розглянути лише опрацьовані постійною комісією 

проєкти рішень. Інші – розглянути на наступному засіданні дев’ятої сесії 

після опрацювання комісією. 

Крім того, 22 серпня на погоджувальній раді секретаря міської ради з 

керівниками депутатських фракцій, головами постійних комісій було 
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запропоновано доповнити додатковий перелік до порядку денного дев’ятої 

сесії питанням ‟Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради 

від 04.02.2022 № 1109 ‟Про договори з реструктуризації заборгованості за 

спожитий природний газ”, проєкт рішення № 1330. Доповідачка  

Яндович Ю.В. – т.в.о. начальника Головного управління житлово-

комунального господарства міської ради. 

Проєкт рішення та відповідні матеріали вам роздано. 

 

Шановні колеги! 

Чи будуть ще пропозиції щодо запропонованого порядку денного? 

Немає. 

 

Шановні депутати, депутатки! 

Пропоную перелік з 93 додаткових питань до порядку денного дев’ятої 

сесії взяти за основу.  

Прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

Прийнято. 

 

Ставлю на голосування пропозицію доповнити перелік додаткових 

питань до порядку денного дев’ятої сесії питанням ‟Про внесення змін до 

рішення Кропивницької міської ради від 04.02.2022 № 1109 ‟Про договори з 

реструктуризації заборгованості за спожитий природний газ”, проєкт рішення 

№ 1330, та включити після доопрацьованого проєкту рішення № 1316 під 

порядковим номером 11.  

Прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 30, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

Прийнято. 

 

Пропоную затвердити додаткові питання до порядку денного дев’ятої 

сесії в цілому з доповненням та включити до порядку денного дев’ятої сесії. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 30, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1256 “Про внесення доповнень до порядку 

денного дев’ятої сесії Кропивницької міської ради восьмого скликання” 

(додається). 

 

Колюка О.С.: 

Шановні колеги! 

Пропоную наступний порядок роботи. Після розгляду всіх загальних 

питань розглянути питання щодо регулювання земельних відносин: 

за порядковим № 34, проєкт рішення за реєстраційним № 1300 

(доопрацьований); 

за порядковим № 36, проєкт рішення за реєстраційним № 1088 

(доопрацьований); 

за порядковим № 37, проєкт рішення за реєстраційним № 796; 

за порядковим № 40, проєкт рішення за реєстраційним № 1256; 

за порядковим № 42, проєкт рішення за реєстраційним № 1266 

(доопрацьований); 

за порядковим № 43, проєкт рішення за реєстраційним № 1148; 

за порядковим № 56, проєкт рішення за реєстраційним № 1230; 

за порядковим № 65, проєкт рішення за реєстраційним № 1235; 

за порядковим № 68, проєкт рішення за реєстраційним № 1227; 

за порядковим № 72, проєкт рішення за реєстраційним № 1289; 

за порядковим № 73, проєкт рішення за реєстраційним № 1296 

(доопрацьований); 

за порядковим № 74, проєкт рішення за реєстраційним № 1297; 

за порядковим № 77, проєкт рішення за реєстраційним № 1219; 

за порядковим № 80, проєкт рішення за реєстраційним № 1216; 

за порядковим № 83, проєкт рішення за реєстраційним № 1287; 

за порядковим № 84, проєкт рішення за реєстраційним № 1288; 

за порядковим № 85, проєкт рішення за реєстраційним № 1295; 

за порядковим № 88, проєкт рішення за реєстраційним № 1122. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

Прийнято. 
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Колюка О.С.: 

Шановні депутати, депутатки! 

Переходимо до розгляду питань порядку денного.  

Перше питання ‒ ‟Про депутатські запити депутатів Кропивницької 

міської ради”.  

Повідомляю, що попередньо зареєстрованих депутатських запитів не 

надходило. 

Якщо у депутатів є запити, прошу їх оголосити. Немає. 

 

Переходимо до розгляду питання порядку денного  

“Про інформацію керівника Кропивницької окружної прокуратури 

Кіровоградської області про результати діяльності на території міста 

Кропивницького за І півріччя 2022 року”. Проєкт рішення без реєстраційного 

номера. Доповідач Когатько С.М. – перший заступник керівника 

Кропивницької окружної прокуратури Кіровоградської області. 

 

Когатько С.М. зачитав інформацію керівника Кропивницької окружної 

прокуратури Кіровоградської області про результати діяльності на 

території міста Кропивницького за І півріччя 2022 року (додається). 

Відповів на запитання депутатів. 

 

Колюка О.С.: 
Пропоную інформацію керівника Кропивницької окружної прокуратури 

Кіровоградської області про результати діяльності на території міста 

Кропивницького за І півріччя 2022 року взяти до відома. Прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 5. 

 

Прийнято рішення № 1257 “Про інформацію керівника 

Кропивницької окружної прокуратури Кіровоградської області про 

результати діяльності на території міста Кропивницького за І півріччя 

2022 року” (додається). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення міської ради від 22 грудня 2020 року № 42”. 

Проєкт рішення за реєстраційним № 1324. Доповідач Колюка О.С. – секретар 

міської ради. 

 

Колюка О.С. пояснив суть питання.  
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Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1324 за основу і в 

цілому. Прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 1258 “Про внесення змін до рішення міської 

ради від 22 грудня 2020 року № 42” (додається).  

 

Секретар міської ради подякував депутату Линченку М.Д. за плідну 

роботу в якості голови постійної комісії міської ради з питань місцевого 

самоврядування, прав і свобод людини, депутатської етики та регламенту. 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 08 липня 2021 року № 575 ‟Про перейменування комунального закладу 

‟Об’єднання дитячо-юнацьких клубів за місцем проживання Міської ради 

міста Кропивницького” та затвердження Статуту в новій редакції”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 1294 (доопрацьований). Доповідач  

Гурський В.В. – начальник управління молоді та спорту міської ради. 

Надійшла пропозиція прийняти доопрацьований проєкт рішення № 1294 

за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1259 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 08 липня 2021 року № 575  

‟Про перейменування комунального закладу ‟Об’єднання дитячо-

юнацьких клубів за місцем проживання Міської ради міста 

Кропивницького” та затвердження Статуту в новій редакції” 

(додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання згоди на безоплатну передачу з комунальної власності міста 

незавершеного будівництвом об’єкта ‟Насосна станція ‟Зона ІІ-А”  
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м. Кіровоград резервуар чистої води - будівництво” у спільну власність 

територіальних громад сіл, селищ і міст Кіровоградської області”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 1303. Доповідач Білокінь С.В. – начальник 

управління капітального будівництва міської ради. 

 

Білокінь С.В. доповів по суті питання. Пояснив, що збудований на 

початку 2000-х років об’єкт незавершеного будівництва розташований на 

території 101-го мікрорайону міста на діючій насосній станції ‟Зона ІІ-А”. 

У зв’язку з відсутністю фінансування будівництво було призупинено. 

Відзначив, що станом на сьогодні у зв’язку із зміною підходів до 

водопостачання потреба у добудові зазначеного резервуару відсутня.  

Пропонується передати зазначений об’єкт у спільну власність 

територіальних громад сіл, селищ і міст Кіровоградської області. 

 

Колюка О.С.: 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1303 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1260 “Про надання згоди на безоплатну 

передачу з комунальної власності міста незавершеного будівництвом 

об’єкта ‟Насосна станція ‟Зона ІІ-А” м. Кіровоград резервуар чистої 

води – будівництво” у спільну власність територіальних громад сіл, 

селищ і міст Кіровоградської області” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про припинення шляхом ліквідації комунального підприємства ‟Школяр”. 

Проєкт рішення за реєстраційним № 1304 (доопрацьований). Доповідачка 

Рахуба Н.А. – директор департаменту з питань економічного розвитку. 

  

Рахуба Н.А. пояснила, що підставою для підготовки доопрацьованого 

проєкту рішення № 1304 стало те, що комунальне підприємство ‟Школяр” 

фактично не працює з 2015 року. Нагальної потреби у його відновленні 

немає, кредиторська заборгованість у підприємства відсутня.  

 

Колюка О.С.: 

Надійшла пропозиція прийняти доопрацьований проєкт рішення № 1304 

за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1261 “Про припинення шляхом ліквідації 

комунального підприємства ‟Школяр” (додається).  
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін та доповнень до рішення міської ради  

від 11 червня 2019 року № 2568 ‟Про затвердження Положення про порядок 

розміщення та перебування сезонних об’єктів торгівлі на об’єктах 

благоустрою комунальної власності з використанням їх окремих елементів на 

території міста Кропивницького”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1305 

(доопрацьований). Доповідачка Рахуба Н.А. – директор департаменту з 

питань економічного розвитку міської ради. 

 

Рахуба Н.А. пояснила зміни та доповнення, які пропонується внести до 

Положення про порядок розміщення та перебування сезонних об’єктів 

торгівлі на об’єктах благоустрою комунальної власності з використанням їх 

окремих елементів на території міста Кропивницького. Відповіла на 

запитання депутатки Яремчук В.С. щодо надходжень до бюджету міської 

територіальної громади від сезонної позамагазинної торгівлі на землях 

комунальної власності міста та щодо здійснення контролю за такою 

діяльністю. Відзначила, що суб’єкти, які здійснюють торгівлю на землях, що 

перебувають в оренді або у власності інших суб’єктів, можуть 

співпрацювати з відповідними власниками або орендарями чи самостійно 

звертатись до департаменту з питань економічного розвитку з метою 

отримання відповідної картки обліку. 

 

Колюка О.С.: 

Надійшла пропозиція прийняти доопрацьований проєкт рішення № 1305 

за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 30, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 1, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1262 “Про внесення змін та доповнень до 

рішення міської ради від 11 червня 2019 року № 2568 ‟Про затвердження 
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Положення про порядок розміщення та перебування сезонних об’єктів 

торгівлі на об’єктах благоустрою комунальної власності з 

використанням їх окремих елементів на території міста 

Кропивницького” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення міської ради від 06 березня 2013 року № 2264 

‟Про припинення комунального підприємства ‟Кіровоградські ринки” 

шляхом ліквідації”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1317 

(доопрацьований). Доповідачка Рахуба Н.А. – директор департаменту з 

питань економічного розвитку міської ради. 

 

Рахуба Н.А. пояснила, що доопрацьований проєкт рішення № 1317 

підготовлений у зв’язку з необхідністю виконання рішення міської ради  

від 06 березня 2013 року № 2264 ‟Про припинення комунального 

підприємства ‟Кіровоградські ринки” шляхом ліквідації” та завершення 

процедури ліквідації. Відзначила, що у зв’язку із кадровими змінами 

пропонується оновити склад ліквідаційної комісії та внести зміни до місця її 

розташування. На запитання депутатки Ковальової-Алокілі О.А. пояснила, 

що в процесі ліквідації підприємства виникли складнощі із вирішенням 

майнових питань, тому процедура досі не була завершена.  

 

Колюка О.С.: 

Чи будуть ще запитання до доповідача? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти доопрацьований проєкт рішення № 1317 

за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1263 “Про внесення змін до рішення міської 

ради від 06 березня 2013 року № 2264 ‟Про припинення комунального 

підприємства ‟Кіровоградські ринки” шляхом ліквідації” (додається).  
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження статутів комунальних некомерційних підприємств у 

новій редакції”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1307 (доопрацьований). 

Доповідачка Макарук О.О. – начальник управління охорони здоров’я. 
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Макарук О.О. пояснила, що доопрацьованим проєктом рішення № 1307 

пропонується внести зміни до статутів комунальних некомерційних 

підприємств Кропивницької міської ради: ‟Дитяча міська лікарня”, 

‟Поліклінічне об’єднання”, у зв’язку із зміною їх юридичної адреси та на 

підставі змін до типових форм статутів. Відповіла на запитання депутата 

Саєнка І.В. щодо місця розташування двох дитячих стаціонарних відділень. 

 

Колюка О.С.: 

Чи будуть ще запитання до доповідача? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти доопрацьований проєкт рішення № 1307 

за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 1264 “Про затвердження статутів 

комунальних некомерційних підприємств у новій редакції” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін та затвердження Статуту Комунального підприємства 

‟Трест зеленого господарства” в новій редакції”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1316 (доопрацьований). Доповідачка Яндович Ю.В. –  

т.в.о. начальника Головного управління житлово-комунального господарства 

міської ради. 

Надійшла пропозиція прийняти доопрацьований проєкт рішення № 1316 

за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1265 “Про внесення змін та затвердження 

Статуту Комунального підприємства ‟Трест зеленого господарства” в 

новій редакції” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради від 04.02.2022  
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№ 1109 ‟Про договори з реструктуризації заборгованості за спожитий 

природний газ”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1330. Доповідачка 

Яндович Ю.В. – т.в.о. начальника Головного управління житлово-

комунального господарства міської ради. 

 

Яндович Ю.В. пояснила, що проєктом рішення № 1330 передбачається 

внесення змін до рішення Кропивницької міської ради від 04.02.2022  

№ 1109 в частині надання заступнику міського голови з питань діяльності 

виконавчих органів ради Мосіну О.В. права погоджувати договори з 

реструктуризації заборгованості за спожитий природний газ. 

 

Колюка О.С.: 

Чи будуть запитання до доповідача? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1330 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1266 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 04.02.2022 № 1109 ‟Про договори з 

реструктуризації заборгованості за спожитий природний газ” 

(додається). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін та затвердження Статуту Дитячої школи мистецтв  

міста Кропивницького в новій редакції”. Проєкт рішення за реєстраційним  

№ 1310 (доопрацьований). Доповідачка Назарець А.Ф. – начальник 

управління культури і туризму міської ради. 

 

Назарець А.Ф. поінформувала, що відповідно до законів України  

‟Про освіту”, ‟Про позашкільну освіту” до статутів закладів позашкільної 

освіти сфери культури пропонується внести зміни, на підставі яких заклади 

мають право самостійно розробляти навчальні програми. Відзначила, що у 

новій редакції статутів також передбачено механізм щодо функціонування 

закладів у період воєнного стану. Зауважила, що зазначені зміни передбачені 

у статутах всіх закладів позашкільної освіти сфери культури, які сьогодні 

винесені на розгляд сесії. 
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Колюка О.С.: 

Чи будуть запитання до доповідача? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти доопрацьований проєкт рішення № 1310 

за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1267 “Про внесення змін та затвердження 

Статуту Дитячої школи мистецтв міста Кропивницького в новій 

редакції” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін та затвердження Статуту Музичної школи № 1  

ім. Г.Г. Нейгауза міста Кропивницького в новій редакції”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1311 (доопрацьований). Доповідачка Назарець А.Ф. – 

начальник управління культури і туризму міської ради. 

Надійшла пропозиція прийняти доопрацьований проєкт рішення № 1311 

за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 31, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1268 “Про внесення змін та затвердження 

Статуту Музичної школи № 1 ім. Г.Г. Нейгауза міста Кропивницького в 

новій редакції” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін та затвердження Статуту комунального закладу 

‟Музична школа № 2 ім. Ю.С. Мейтуса міста Кропивницького” в новій 

редакції”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1312 (доопрацьований). 

Доповідачка Назарець А.Ф. – начальник управління культури і туризму 

міської ради. 

Надійшла пропозиція прийняти доопрацьований проєкт рішення № 1312 

за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 31, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1269 “Про внесення змін та затвердження 

Статуту комунального закладу ‟Музична школа № 2 ім. Ю.С. Мейтуса 

міста Кропивницького” в новій редакції” (додається).  
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін та затвердження Статуту Музичної школи № 3  

міста Кропивницького в новій редакції”. Проєкт рішення за реєстраційним  

№ 1313 (доопрацьований). Доповідачка Назарець А.Ф. – начальник 

управління культури і туризму міської ради. 

Надійшла пропозиція прийняти доопрацьований проєкт рішення № 1313 

за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 31, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1270 “Про внесення змін та затвердження 

Статуту Музичної школи № 3 міста Кропивницького в новій редакції” 

(додається).  
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін та затвердження Статуту Музичної школи № 4  

міста Кропивницького в новій редакції”. Проєкт рішення за реєстраційним  

№ 1314 (доопрацьований). Доповідачка Назарець А.Ф. – начальник 

управління культури і туризму міської ради. 

Надійшла пропозиція прийняти доопрацьований проєкт рішення № 1314 

за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 31, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 
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Прийнято рішення № 1271 “Про внесення змін та затвердження 

Статуту Музичної школи № 4 міста Кропивницького в новій редакції” 

(додається).  
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін та затвердження Статуту Художньої школи імені  

О.О. Осмьоркіна міста Кропивницького в новій редакції”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1315 (доопрацьований). Доповідач Назарець А.Ф. – 

начальник управління культури і туризму міської ради. 

Надійшла пропозиція прийняти доопрацьований проєкт рішення № 1315 

за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 31, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1272 “Про внесення змін та затвердження 

Статуту Художньої школи імені О.О. Осмьоркіна міста Кропивницького 

в новій редакції” (додається).  
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про звільнення у 2022 році внутрішньо переміщених осіб від оплати 

вартості адміністративної послуги, яка зараховується до бюджету 

Кропивницької міської територіальної громади”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1215. Доповідач Нікітенко О.В. – директор департаменту 

надання адміністративних послуг міської ради. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1215 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 31, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1273 “Про звільнення у 2022 році внутрішньо 

переміщених осіб від оплати вартості адміністративної послуги, яка 

зараховується до бюджету Кропивницької міської територіальної 

громади” (додається).  
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішень міської ради від 18 серпня 2020 року № 3352 

та від 07 вересня 2021 року № 734”. Проєкт рішення за реєстраційним  

№ 1212. Доповідачка Пасенко А.С. – начальник управління комунальної 

власності міської ради. 

 

Пасенко А.С. пояснила, що проєктом рішення № 1212 запропоновано 

внести зміни відносно деяких об’єктів комунальної власності, які підлягають 

приватизації.  

 

Колюка О.С.: 

Чи будуть запитання до доповідача? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1212 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 30, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1274 “Про внесення змін до рішень міської 

ради від 18 серпня 2020 року № 3352 та від 07 вересня 2021 року № 734” 

(додається).  
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про деякі питання, пов’язані з орендою майна, що належить до комунальної 

власності Кропивницької міської територіальної громади”. Проєкт рішення 

за реєстраційним № 1308 (доопрацьований). Доповідачка Пасенко А.С. – 

начальник управління комунальної власності міської ради. 

 

Пасенко А.С. поінформувала, що доопрацьований проєкт рішення 

 № 1308 підготовлений з метою актуалізації нормативно-правових 

документів щодо процедури передачі майна, яке належить до комунальної 

власності міської територіальної громади. Пояснила суть питання. 

Відповіла на запитання депутата Артюха О.І. стосовно медичних 

працівників з інших регіонів та надання їм приміщень в оренду для 

обслуговування внутрішньо переміщених осіб.  

 

Колюка О.С.: 

Чи є ще запитання до доповідача? Немає. 
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Надійшла пропозиція прийняти доопрацьований проєкт рішення № 1308 

за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 1, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1275 “Про деякі питання, пов’язані з орендою 

майна, що належить до комунальної власності Кропивницької міської 

територіальної громади” (додається).  
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання пільг орендарям комунального майна на період дії правового 

режиму воєнного стану”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1321 

(доопрацьований). Доповідачка Пасенко А.С. – начальник управління 

комунальної власності міської ради. 

 

Пасенко А.С. пояснила, що доопрацьований проєкт рішення № 1321 

підготовлений з метою підтримки суб’єктів господарювання, які є 

орендарями комунального майна міської територіальної громади, на час дії 

воєнного стану. На зауваження депутатки Яремчук В.С. пояснила, що у 

розданому доопрацьованому проєкті рішення врахована пропозиція 

постійної комісії міської ради з питань екології, земельних відносин та 

комунальної власності. 

 

Колюка О.С.: 

Надійшла пропозиція прийняти доопрацьований проєкт рішення № 1321 

за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1276 “Про надання пільг орендарям 

комунального майна на період дії правового режиму воєнного стану” 

(додається).  
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про перейменування закладів освіти”. Проєкт рішення за реєстраційним  

№ 1213. Доповідачка Костенко Л.Д. – начальник управління освіти міської 

ради. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1213 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1277 “Про перейменування закладів освіти” 

(додається).  
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження Положення про КОМУНАЛЬНИЙ ЗАКЛАД 

‟КРОПИВНИЦЬКИЙ МІСЬКИЙ СОЦІАЛЬНИЙ ГУРТОЖИТОК” в новій 

редакції”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1239. Доповідач  

Костенко Л.Д. – начальник управління освіти міської ради. 

 

Костенко Л.Д. пояснила, що проєктом рішення № 1239 пропонується 

внести зміни до Положення про КОМУНАЛЬНИЙ ЗАКЛАД 

‟КРОПИВНИЦЬКИЙ МІСЬКИЙ СОЦІАЛЬНИЙ ГУРТОЖИТОК” у зв’язку з 

тим, що цей заклад розташований у нежитловому приміщенні. 

 

Яремчук В.С., депутатка міської ради (фракція Політичної партії 

‟ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟Рівні можливості”): 

Шановні колеги, головуючий! 

Від депутатської групи ‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟Рівні 

можливості” надійшло звернення щодо проведення днів депутата, в тому 

числі з питання організації роботи відділу по роботі з внутрішньо 

переміщеними особами.  

На мою думку, у структурі виконавчих органів міської ради створений 

департамент соціальної політики, який має займатися наданням соціальних 

послуг. Цим не повинно займатися управління освіти. Ми не маємо дійти до 

того, щоб заклади освіти ставали соціальними гуртожитками. Зрозуміло, що 

кількість внутрішньо переміщених осіб буде зростати й надалі. Вони 

приїздитимуть не на день-два, а будуть залишатися до тих пір, поки їх майно 

не відновиться.  
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Управління освіти має займатися розвитком освітньої галузі міста. 

Опікуватися питаннями щодо проживання у соціальному гуртожитку має 

новостворений відділ у складі департаменту соціальної політики.  

Пропоную відкласти це питання. Дякую, що напрацювали проєкт 

Положення, але у мене є зауваження до багатьох його пунктів, у тому числі 

щодо фінансування.  

Пропоную відкласти розгляд цього питання та повернутись після 

опрацювання функціональних завдань відділу по роботі з внутрішньо 

переміщеними особами. 

 

Колюка О.С.: 

Я хотів би, щоб Лариса Давидівна надала роз’яснення щодо проєкту 

рішення, в тому числі щодо озвучених Вами зауважень.  

 

Костенко Л.Д.: 

Положення про КОМУНАЛЬНИЙ ЗАКЛАД ‟КРОПИВНИЦЬКИЙ 

МІСЬКИЙ СОЦІАЛЬНИЙ ГУРТОЖИТОК” було затверджено ще у  

травні 2022 року. З червня гуртожиток функціонує. До його облаштування 

долучилися всі небайдужі мешканці міста. В більшості це була освітянська 

толока. Тиждень тому у родини, яка там проживає, народилося немовля. У 

затвердженому Положенні гуртожиток визначений як житлове приміщення. 

Для того, щоб продовжити його функціонування, вкрай необхідно затвердити 

Положення у новій редакції. Управління освіти погоджується, щоб з нового 

фінансового року питаннями щодо функціонування соціальних гуртожитків 

займались ті, хто має цим займатись. Але станом на зараз необхідно 

виконувати вже прийняті рішення, поки не запрацює новий відділ.  

 

Ковальова-Алокілі О.А., депутатка міської ради (голова фракції 

ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ ‟СЛУГА НАРОДУ”, членкиня депутатської 

групи ‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟Рівні можливості”): 

Я правильно зрозуміла, що зараз управління освіти налагодить роботу 

соціального гуртожитку, а з початку нового бюджетного року заклад буде 

передано на баланс департаменту соціальної політики? 

 

Костенко Л.Д.: 

Так. Ми взяли на себе додаткові зобов’язання та ‟підставили плече” тим, 

кому це було вкрай потрібно. Забезпечили створення, функціонування, 

наповнення гуртожитку. Але, зважаючи на відсутність досвіду такої роботи, 

необхідно внести корективи та затвердити Положення у новій редакції. Вся 

країна не має досвіду. На зустрічі з профільним міністром була внесена 

пропозиція затвердити типове положення та штати для таких закладів. 
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Колюка О.С.: 

Хотів би нагадати, що питання обговорювалося на погоджувальній раді. 

Сьогодні ми будемо розглядати питання щодо створення відділу по роботі з 

внутрішньо переміщеними особами. Потім він буде наповнений штатними 

одиницями, призначений керівник. На це потрібен час. З нового року всі 

функції щодо забезпечення соціальних гуртожитків будуть передані до 

департаменту соціальної політики міської ради.  

 

Цертій О.М., депутат міської ради (голова фракції політичної партії 

‟Всеукраїнське об’єднання ‟Батьківщина”): 

Для чого необхідна зміна статусу з житлового на нежитлове 

приміщення? І що буде, якщо ми не внесемо цю зміну? 

 

Костенко Л.Д.: 

Якщо приміщення має статус житлового, то потрібно оформити 

необхідні документи. В процесі заселення людей у гуртожиток необхідно 

надавати ордери на поселення. Враховуючи, що це тимчасовий прихисток, 

школу ми не закривали. Якщо люди поїдуть додому, то управління буде 

використовувати приміщення для освітніх потреб.  

 

Колюка О.С.: 

Потім можуть виникнути проблеми з відселенням.  

Валентино Сергіївно! Ви наполягаєте на своїй пропозиції? 

 

Яремчук В.С.: 

Ні. Тільки як сталося, що школа стала житловим приміщенням? 

 

Костенко Л.Д.: 

Школа не була житловим приміщенням. В процесі підготовки проєкту 

Положення управління користувалося існуючою нормативно-правовою 

базою, але в ході налагодження функціонування гуртожитку зіткнулося з 

проблемою. Ордери громадянам не видавалися.  

 

Колюка О.С.: 

Ставлю на голосування пропозицію прийняти проєкт рішення № 1239 за 

основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 30, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 
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Прийнято рішення № 1278 “Про затвердження Положення про 

КОМУНАЛЬНИЙ ЗАКЛАД ‟КРОПИВНИЦЬКИЙ МІСЬКИЙ 

СОЦІАЛЬНИЙ ГУРТОЖИТОК” в новій редакції” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про створення комунального закладу”. Проєкт рішення за реєстраційним  

№ 1301 (доопрацьований). Доповідачка Костенко Л.Д. – начальник 

управління освіти міської ради. 

 

Костенко Л.Д. поінформувала, що з початком війни в Україні освітяни 

активно допомагали з розселенням внутрішньо переміщених осіб в 

навчальних закладах міста. Пояснила, що в перші дні війни люди в основному 

проїжджали транзитом через місто, інколи їх кількість сягала до 2500 осіб 

за добу. Відзначила, що створення першого соціального гуртожитку 

частково зняло проблему тимчасового житла, але у зв’язку із збільшенням 

кількості внутрішньо переміщених осіб, які залишаються у місті на 

постійне проживання, у червні було визначено чотири дошкільні навчальні 

заклади для розселення таких людей. В одному з закладів залишилося 

найбільше людей – садочок у смт Новому. Звернула увагу, що сьогодні там 

проживає близько 100 осіб. 

Підсумувала, що дослідивши демографічну ситуацію та відвідування 

двох закладів дошкільної освіти у смт Новому за останні роки, було 

вирішено створити ще один соціальний гуртожиток у приміщенні 

дошкільного навчального закладу № 16, не закриваючи цей заклад. 

Відзначила, що проблем з працевлаштуванням працівників закладу не буде.  

 

Яремчук В.С., депутатка міської ради (фракція Політичної партії 

‟ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟Рівні можливості”), виступила 

проти створення соціального гуртожитку в ДНЗ № 16 за рахунок 

зменшення дошкільних навчальних закладів в найвіддаленішому мікрорайоні 

міста. Погодилась, що можна використовувати та оптимізовувати заклади 

освіти для транзиту або тимчасового поселення внутрішньо переміщених 

осіб. Висловила думку, що створення соціального гуртожитку в зазначеному 

приміщенні призведе до того, що там ніколи не буде функціонувати 

дошкільний заклад, тим більше, якщо приміщення буде переобладнане. 

Запропонувала шукати інші приміщення під створення соціальних 

гуртожитків, де б люди могли проживати на довготривалій основі.      

 

Костенко Л.Д. на запитання депутата Саєнка І.В. (фракція місцевої 

організації політичної партії ‟Перспектива міста”) відповіла, що 

управлінням освіти опрацьовувалися різні варіанти та враховувалися 

результати моніторингу демографічної ситуації і відвідуваності закладів 
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освіти. Відзначила, що, на жаль, демографічна ситуація складна, кількість 

дітей постійно зменшується, тому, дослідивши фактичну відвідуваність 

дошкільних навчальних закладів у смт Новому, управління дійшло висновку, 

що один заклад може задовольнити всі потреби селища. Зауважила, що як 

освітянка відстоює позицію, щоб заклади освіти не закривалися, а 

функціонували та розвивалися, але враховуючи, що зараз йде війна, з метою 

ефективного використання всіх закладів освіти управління готове 

тимчасово віддати приміщення садочку задля підтримки внутрішньо 

переміщених осіб, серед яких є багато дітей. Поінформувала, що в штаті 

обслуговуючого персоналу гуртожитку є вихователь і соціальний працівник. 

Для того, щоб зберегти їдальню, у штатному розписі передбачено посади 

кухара та комірника. Також у приміщенні буде облаштована кімната для 

дітей. Наголосила, що садочок, як юридичну особу, пропонується не 

закривати. Підсумувала, що на цьому етапі можна розмістити людей у 

приміщенні садочку. 

 

Чередніченко Н.Ю., депутатка міської ради (фракція політичної партії 

‟Пропозиція”, членкиня депутатської групи ‟Міжфракційне депутатське 

об’єднання ‟Рівні можливості”), як голова постійної комісії міської ради з 

питань охорони здоров'я, освіти, соціальної політики, культури та спорту  

пояснила, що комісія детально вивчила це питання. Відзначила, що, 

зважаючи на демографічну ситуацію, запропонований варіант щодо 

функціонування навчального закладу є єдиним правильним рішенням. 

Погодилася з депутаткою Яремчук В.С., що у подальшому необхідно 

знаходити невикористані резерви для поселення внутрішньо переміщених 

осіб.  

 

Яремчук В.С. уточнила, що питання щодо об’єднання двох  

дошкільних навчальних закладів у смт Новому піднімається ще з 2015 року. 

Запропонувала не створювати у приміщенні садочка соціального 

гуртожитку, а тимчасово розміщувати людей, поки вони не знайдуть для 

себе інше житло. Зауважила, що через війну населення міста збільшилося в 

рази, тому не можна зараз прогнозувати демографічну ситуацію. 

Наголосила, що у дитячому садочку протягом багатьох років за кошти 

батьків та спонсорів проводилися ремонти, купувалися меблі, оснащення, 

яке стане непридатним. Заявила, що не голосуватиме за доопрацьований 

проєкт рішення № 1301. 

 

Мосін О.В., заступник міського голови з питань діяльності виконавчих 

органів ради, озвучив статистичні дані щодо кількості внутрішньо  

переміщених, евакуйованих осіб, які перебували на території 

Кіровоградщини, тих, хто залишився проживати у місті та області. 

Поінформував про надання гуманітарної допомоги. Відзначив, що з метою 

забезпечення внутрішньо перемішених осіб житлом опрацьовується 
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питання щодо реконструкції гуртожитку, розташованого у смт Новому, 

та співпраці з урядом Німеччини щодо фінансування цього проєкту.  

Закликав депутатів підтримати доопрацьований проєкт рішення  

№ 1301.  

 

Яремчук В.С. закликала депутатів враховувати перспективи на 

майбутнє. Запитала, чи обраховувалися цифри щодо завантаженості 

садочка у разі реконструкції гуртожитка та збільшення кількості сімей, які 

проживатимуть на території смт Нового.  

 

Костенко Л.Д. пояснила, що ситуація щодо наповнення садочка буде 

більш зрозумілою станом на 05 вересня, оскільки багато дітей перебувають 

за кордоном, але зберігають за собою місце. Деяких дітей батьки не водять 

до садочка через існуючу небезпеку. Звернула увагу, що щоденно освітяни 

виконують дуже важливу роботу – створюють умови для належного 

проживання внутрішньо переміщених осіб. Подякувала всім, хто долучився 

до цього процесу.  

 

Ткаченко О.В., депутатка міської ради (фракція місцевої організації 

політичної партії ‟Перспектива міста”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟Рівні можливості”), підтримала 

депутатку Яремчук В.С. та запропонувала відправити питання на 

доопрацювання.  

 

Костенко Л.Д. пояснила, що відкладання розгляду питання ставить під 

загрозу роботу 23 працівників закладу.  

 

Рубан В.В., депутат міської ради (фракція Політичної партії 

‟ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ”), запропонував влаштувати працівників 

садочка у інші дошкільні навчальні заклади, які мають неукомплектований 

штат. Підтримав депутатку Яремчук В.С. 

 

Костенко Л.Д. відповіла на запитання депутатки Ткаченко О.В., що 

тарифікація, мережа освітніх закладів та штатний розпис 

затверджується на період з 01 вересня по 31 серпня, тому відкладати це 

питання не можна. Поінформувала про роботу персоналу, який забезпечує 

умови для проживання людей у дошкільного навчального закладу № 16. 

Наголосила, що зараз не можна залишити людей без тимчасового житла.  

 

Шамардіна К.О., депутатка міської ради (фракція Політичної партії 

‟Рідне місто”, членкиня депутатської групи ‟Міжфракційне депутатське 

об’єднання ‟Рівні можливості”), висловила власну думку відносно 

неодностайності думок депутатів щодо розгляду доопрацьованого проєкту 

рішення № 1301. Зауважила, що депутати мають бути поінформованими 
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про стратегію міської влади стосовно роботи з вимушеними переселенцями. 

Запропонувала збільшити структуру та штатну чисельність соціального 

гуртожитку № 1, щоб не утворювати нову юридичну особу.  

 

Костенко Л.Д. пояснила, що умови проживання внутрішньо 

переміщених осіб у соціальному гуртожитку № 1 повністю відрізняються 

від умов, які створені у ДНЗ № 16.   

 

Бірець Д.М., депутат міської ради (голова фракції політичної партії 

‟Пропозиція”), відзначив, що доопрацьований проєкт рішення № 1301 

погоджений постійними комісіями міської ради. Закликав депутатів до 

одностайності, зважити на ситуацію в країні та усвідомити, що створення 

соціального гуртожитку № 2 у приміщенні ДНЗ № 16 є необхідним 

рішенням, тому що потрібно зберігати кожне робоче місце та надавати 

допомогу всім громадянам, які її потребують.   

 

Яремчук В.С. наполягла на своїй думці. Пояснила думку громади щодо 

об’єднання садочків у смт Новому. Нагадала про Меморандум, підписаний 

міським головою і територіальною громадою селища при приєднанні до 

міської територіальної громади.  

 

Ковальова-Алокілі О.А., депутатка міської ради (голова фракції 

ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ ‟СЛУГА НАРОДУ”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟Рівні можливості”), 

прокоментувала своє бачення ситуації. Відзначила, що беручи до уваги думку 

громади, важке, непопулярне рішення щодо об’єднання дитячих навчальних 

закладів у смт Новому не приймалося. Але зараз ситуація змінилася, в країні 

йде війна, тому необхідно розміщувати людей, які цього потребують. 

Запропонувала об’єктивно підходити до вирішення питання з урахуванням 

аргументів всіх сторін. Закликала зосередитись на вирішенні питань 

сьогодення.  

 

Колтунова К.С., депутатка міської ради (фракція політичної партії 

‟Пропозиція”, співголова депутатської групи ‟Міжфракційне депутатське 

об’єднання ‟Рівні можливості”), підсумовуючи виступи депутатів відносно 

доопрацьованого проєкту рішення № 1301, запропонувала зосередитись не 

на квадратних метрах, а подумати про долі людей. Відзначила, що у разі, 

якщо навчальний заклад функціонуватиме як садочок, але без наповнення 

груп дітьми, персонал не отримає роботи. Погодилася, що є певні 

перестороги щодо подальшого функціонування закладу, що юридична особа 

ДНЗ № 16 буде ліквідована, тому запропонувала задекларувати відповідні 

гарантії з урахуванням інтересів новенців. Закликала депутатів позитивно 

вирішити питання.  

 



25 
 

Колюка О.С. прокоментував, що станом на сьогодні не йдеться про 

ліквідацію юридичної особи ДНЗ № 16. Відзначив, що таке рішення мають 

право приймати лише депутати.  

 

На прохання депутата Коси С.А. староста Новенського 

старостинського округу Марченко Л.М. пояснила, що зараз у приміщенні 

ДНЗ № 16 проживає близько 100 внутрішньо переміщених осіб. Наголосила 

на важливості гарантій того, що після скасування воєнного стану 

приміщення ДНЗ № 16 буде використовуватись в інтересах мешканців  

смт Нового у якості дитячого садочка. 

 

Колюка О.С.: 

Пропоную припинити обговорення питання та перейти до голосування, 

врахувавши всі озвучені аргументи.  

Ставлю на голосування пропозицію прийняти доопрацьований проєкт 

рішення № 1301 за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 20, 

“проти” – 1, 

“утримались” – 8, 

“не голосували” – 8. 

Не прийнято. 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення міської ради від 28 липня 2016 року № 458 

‟Про внесення змін до рішення Кіровоградської міської ради  

від 29 січня 2004 року № 680 ‟Про започаткування міської премії  

імені В.О. Сухомлинського”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1306. 

Доповідачка Костенко Л.Д. – начальник управління освіти міської ради. 

 

Костенко Л.Д. пояснила суть питання. 

 

Колюка О.С.: 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1306 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 
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Прийнято рішення № 1279 “Про внесення змін до рішення міської 

ради від 28 липня 2016 року № 458 ‟Про внесення змін до рішення 

Кіровоградської міської ради від 29 січня 2004 року № 680  

‟Про започаткування міської премії імені В.О. Сухомлинського” 

(додається).  

 

Колюка О.С.: 

Шановні колеги! 

Відповідно до вимог Регламенту настав час оголосити перерву, але, 

враховуючи обставини сьогодення, просив би вас продовжити роботу сесії та 

завершити розгляд питань. 

 

Надійшла пропозиція розглянути загальні питання, а потім оголосити 

невелику перерву.  

Немає заперечень? Немає. 

 

Продовжуємо роботу.  

Розглядаємо питання порядку денного “Про організацію харчування 

учнів та вихованців в закладах освіти на 2022 рік”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1318 (доопрацьований). Доповідачка Костенко Л.Д. – 

начальник управління освіти міської ради. 

 

Костенко Л.Д. пояснила суть питання. 

 

Колюка О.С.: 

Надійшла пропозиція прийняти доопрацьований проєкт рішення № 1318 

за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1280 “Про організацію харчування учнів та 

вихованців в закладах освіти на 2022 рік” (додається).  
 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення міської ради від 24 квітня 2018 року № 1586 

‟Про затвердження нової редакції Положення про комісію з розгляду питань 

щодо надання одноразової адресної грошової допомоги мешканцям міста 

Кропивницького” (зі змінами)”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1214. 
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Доповідачка Вовк Ю.М. – директор департаменту соціальної політики 

міської ради. 

 

Вовк Ю.М. озвучила зміни, які вносяться до рішення міської ради  

від 24 квітня 2018 року № 1586. 

 

Яремчук В.С., депутатка міської ради (фракція Політичної партії 

‟ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟Рівні можливості”), зауважила, 

що міською радою вчергове вносяться зміни до Положення про комісію з 

розгляду питань щодо надання одноразової адресної грошової допомоги 

мешканцям міста Кропивницького, але досі не змінена система видачі 

коштів, передбачених для надання допомоги депутатами. Зважаючи на те, 

що міською радою підтримано відповідний депутатський запит, 

запропонувала актуалізувати вищезазначене питання.  

 

Секретар міської ради пояснив, що департамент соціальної політики 

міської ради працює над цим питанням, опрацьовується відповідний проєкт 

рішення, але серед депутатів поки що відсутній консенсус.  

 

Колюка О.С.: 

Чи є пропозиції щодо проєкту рішення № 1214? Немає. 

Ставлю на голосування пропозицію прийняти проєкт рішення № 1214 за 

основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 1281 “Про внесення змін до рішення міської 

ради від 24 квітня 2018 року № 1586 ‟Про затвердження нової редакції 

Положення про комісію з розгляду питань щодо надання одноразової 

адресної грошової допомоги мешканцям міста Кропивницького” 

(зі змінами)” (додається).  
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про створення Комунальної установи ‟Кропивницький міський центр 

запобігання та протидії насильству” Кропивницької міської ради”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 1323. Доповідачка Вовк Ю.М. – директор 

департаменту соціальної політики міської ради. 
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Вовк Ю.М. поінформувала, що проєкт рішення № 1323 підготовлений у 

зв’язку з передачею повноважень у сфері запобігання та протидії 

домашньому насильству або насильству за ознакою статі від управління 

молоді і спорту Кропивницької міської ради до департаменту соціальної 

політики. Пояснила, що за ініціативою Фонду Народонаселення ООН в 

Україні виділяються кошти на проведення ремонту для створення денного 

центру з кризовою кімнатою. Відзначила, що департаментом пропонується 

створити єдиний міський центр запобігання та протидії насильству, до 

структури якого включити денний центр соціально-психологічної допомоги 

особам, які постраждали від домашнього насильства та/або насильства за 

ознакою статі (з кризовою кімнатою), притулок для осіб, які постраждали 

від домашнього насильства та/або насильства за ознакою статі, мобільну 

бригаду соціально-психологічної допомоги особам, які постраждали від 

домашнього насильства та/або насильства за ознакою статі, цілодобову 

службу ‟Телефону довіри”, та затвердити штатну чисельність у кількості 

34 осіб. Наголосила, що постійна комісія міської ради з питань охорони 

здоров'я, освіти, соціальної політики, культури та спорту погодила саме 

таку штатну чисельність.  

На запитання депутата Саєнка І.В. пояснила, що створення цього 

центру не передбачає необхідність додаткового фінансування з міського 

бюджету.  

 

Колюка О.С.: 

Чи будуть запитання до доповідача? Немає.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1323 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 1282 “Про створення Комунальної установи 

‟Кропивницький міський центр запобігання та протидії насильству” 

Кропивницької міської ради” (додається).  
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про Комунальну установу ‟Кропивницький міський територіальний центр 

соціального обслуговування (надання соціальних послуг)” Кропивницької 

міської ради”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1309. Доповідачка  

Вовк Ю.М. – директор департаменту соціальної політики міської ради. 
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Вовк Ю.М. поінформувала, що відповідно до рішення Кропивницької 

міської ради від 20.05.2021 № 393 було створено Комунальну установу 

‟Кропивницький міський територіальний центр соціального обслуговування 

(надання соціальних послуг)” Кропивницької міської ради” із затвердженою 

штатною чисельністю 189,5 одиниць. Пояснила, що станом на сьогодні 

можна оптимізувати роботу установи, тому департаментом соціальної 

політики міської ради було запропоновано затвердити штатну чисельність 

Кропивницького міського територіального центру соціального 

обслуговування (надання соціальних послуг) у кількості 180,5 штатних 

одиниць. Постійною комісією міської ради з питань охорони здоров'я, 

освіти, соціальної політики, культури та спорту рекомендовано 

передбачити у штаті установи ще дві посади психолога та затвердити 

штатну чисельність у кількості 181,5 одиниць.  

Відповіла на запитання депутата Саєнка І.В. щодо об’єднання двох 

районних у місті територіальних центів соціального обслуговування 

населення в одну комунальну установу. Перелічила посади, які пропонується 

скоротити відповідно до проєкту рішення № 1309 з урахуванням 

рекомендації профільної постійної комісії. 

 

Саєнко І.В., депутат міської ради (фракція місцевої організації 

політичної партії ‟Перспектива міста”), повідомив, що отримує скарги від 

мешканців міста (осіб з інвалідністю), які не можуть скористатися 

послугами територіального центру, в тому числі послугами соціального 

таксі, якщо вони не перебувають на обліку.  

 

Вовк Ю.М. пояснила вимоги чинного законодавства та процедуру, за 

якою мешканці можуть отримати соціальні послуги. Погодилася, що 

існують деякі проблемні питання щодо роботи соціального таксі. Від 

громадських об’єднань осіб з інвалідністю надходять пропозиції щодо 

покращення роботи. Відзначила, що 29 серпня відбудеться громадське 

обговорення проєкту рішення міської ради ‟Про затвердження Положення 

про соціальне таксі”, в ході якого будуть розглянуті всі пропозиції.  

 

Колюка О.С.: 

Чи будуть ще пропозиції щодо проєкту рішення № 1309? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1309 за основу і в 

цілому з урахуванням рекомендації постійної комісії міської ради з питань 

охорони здоров'я, освіти, соціальної політики, культури та спорту. Хто за цю 

пропозицію, прошу голосувати. 
 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 1, 

“не голосували” – 2. 
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Прийнято рішення № 1283 “Про Комунальну установу 

‟Кропивницький міський територіальний центр соціального 

обслуговування (надання соціальних послуг)” Кропивницької міської 

ради” (додається).  
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження положень про управління молоді та спорту 

Кропивницької міської ради та департамент соціальної політики 

Кропивницької міської ради в новій редакції”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1320 (доопрацьований). Доповідачка Вовк Ю.М. – 

директор департаменту соціальної політики міської ради. 

 

Вовк Ю.М. пояснила, що у зв’язку із передачею повноважень у сфері 

запобігання та протидії домашньому насильству або насильству за ознакою 

статі від управління молоді і спорту Кропивницької міської ради до 

департаменту соціальної політики виникла необхідність приведення у 

відповідність положень виконавчих органів міської ради. 

 

Колюка О.С.: 

Чи будуть запитання? Немає.  

Надійшла пропозиція прийняти доопрацьований проєкт рішення № 1320 

за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1284 “Про затвердження положень про 

управління молоді та спорту Кропивницької міської ради та 

департамент соціальної політики Кропивницької міської ради в новій 

редакції” (додається).  
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 02 лютого 2021 року № 49 ‟Про структуру та загальну чисельність 

виконавчих органів Кропивницької міської ради” (зі змінами)”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 1279 (доопрацьований). Доповідачка  

Магер Н.І. – начальник управління персоналу міської ради. 
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Магер Н.І. поінформувала, що доопрацьованим проєктом рішення  

№ 1279 пропонується внести зміни до структури та загальної чисельності 

виконавчих органів Кропивницької міської ради, а саме у складі 

департаменту соціальної політики перейменувати два відділи та утворити 

відділ по роботі з внутрішньо переміщеними особами без зміни штатної 

чисельності департаменту. Пояснила основні завдання та функції відділу, 

що пропонується утворити.  

 

Колюка О.С.: 

Надійшла пропозиція прийняти доопрацьований проєкт рішення № 1279 

за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1285 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 02 лютого 2021 року № 49  

‟Про структуру та загальну чисельність виконавчих органів 

Кропивницької міської ради” (зі змінами)” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до містобудівної документації Генерального плану та 

Плану зонування території міста Кропивницького (окремої його частини - 

земельної ділянки з кадастровим номером 3510100000:36:304:0014) в  

межах вулиць Михайлівської та Миколи Смоленчука, зі зміною  

зони Р-2 – рекреаційної зони активного відпочинку та території зелених 

насаджень загального користування на зону багатоквартирної житлової 

забудови Ж-4”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1241 (доопрацьований). 

Доповідачка Мартинова І.В. – т.в.о. начальника управління містобудування 

та архітектури міської ради. 

 

Мартинова І.В. пояснила, що доопрацьований проєкт рішення № 1241 

підготовлений на підставі заяви приватного підприємства “ТЕРРА 2006”, 

яке має договір оренди зазначеної земельної ділянки, з урахуванням рішення 

суду, висновків аналітичного звіту про містобудівний моніторинг та 

встановлених розбіжностей з питань використання земельної ділянки для 

внесення змін до Генерального плану, Плану зонування території міста 

Кропивницького. Поінформувала, що проєкт рішення погоджений 

Виконавчим комітетом Кропивницької міської ради, постійними комісіями з 



32 
 

питань екології, земельних відносин та комунальної власності, з питань 

архітектурної діяльності, містобудування та капітального будівництва. 

 

Саєнко І.В., депутат міської ради (фракція місцевої організації 

політичної партії ‟Перспектива міста”), звернув увагу депутатів на місце 

розташування зазначеної земельної ділянки на графічних матеріалах. 

Висловив думку, що правильним було б у Плані зонування території міста 

Кропивницького віднести цю ділянку до рекреаційної зони, оскільки вона 

знаходиться фактично на набережній річки Інгул. 

Запитав, чи подавала Кропивницька міська рада апеляцію на рішення 

суду та чому було вирішено виділити велику земельну ділянку у центрі міста 

на набережній під будівництво багатоповерхівки (9-16 поверхів).  

 

Мартинова І.В. пояснила, що рішення суду стосувалося скасування 

зонування на зазначеній земельній ділянці. Якщо зонування скасовано, то 

забудовник не може отримати вихідні дані і розпочинати будівництво.  

 

Татарко Д.А., заступник начальника управління – начальник відділу 

представництва інтересів в судах юридичного управління міської ради, 

прокоментував, що рішення суду переглядалося апеляційною інстанцією та 

набрало законної сили. Інформацію щодо касаційного розгляду справи треба 

уточнювати.  

 

Саєнко І.В. запитав, чому міська рада протягом багатьох років не 

погоджувалась на будівництво багатоповерхового будинку на набережній в 

центрі міста та чому послідовно не відстоює питання щодо збереження цієї 

зеленої зони в інтересах громади міста, а планує передати її під забудову.  

 

Мартинова І.В. відповіла, що рішення міської ради щодо передачі 

приватному підприємству “ТЕРРА 2006” в оренду земельної ділянки в  

межах вулиць Михайлівської та Миколи Смоленчука приймалося ще  

у 2008 році.  

Заявник звернувся до міської ради з посиланням на зміни до 

містобудівного законодавства, згідно з якими можна змінити функціональне 

призначення в окремій частині земельної ділянки у разі проведення 

аналітичного звіту містобудівної документації.  

Відзначила, що управлінням містобудування та архітектури міської 

ради була проведена відповідна робота з ДП ‟Діпромісто”, яке розробляло 

План зонування території міста Кропивницького. Підприємство погодилось 

з можливістю проведення роботи щодо внесення змін до Плану, які не були 

враховані при розробці та затвердженні містобудівної документації в 

частині земельної ділянки, наданої в оренду у 2008 році.  
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Саєнко І.В. зауважив, що останнім часом у місті будується дуже мало 

житла, яке особливо потрібне сьогодні, щоб приймати громадян з регіонів, 

де ідуть активні бойові дії. Разом з тим, висловив думку, що центральна 

частина та набережна мають бути окрасою міста, а рекреаційна зона 

залишатися рекреаційною зоною. Звернув увагу депутатів, що зараз в 

процесі розробки знаходиться проєктна документація щодо реконструкції 

частини набережної в межах вулиць Михайлівської та  

Великої Перспективної. Звернувся до депутатів з проханням відкласти 

розгляд доопрацьованого проєкту рішення № 1241. Запропонував провести з 

депутатами консультації, як інакше можна вирішити це питання, окрім 

зміни цільового призначення земельної ділянки.  

 

Татарко Д.А. поінформував, що між міською радою та забудовником 

був підписаний меморандум про співпрацю, згідно з яким забудовник передає 

до власності міської територіальної громади чотири квартири на загальну  

суму 4 млн грн. Відзначив, що остаточна вартість квартир буде залежати 

від опосередкованої вартості будівництва.  

 

Мартинова І.В. відповіла на запитання депутаток  

Ковальової-Алокілі О.А., Шамардіної К.О., Яремчук В.С. щодо орієнтовних 

термінів початку будівництва, благоустрою прилеглої території, яка 

залишається в рекреаційній зоні. Відзначила, що поки розглядається 

питання про зміну цільового призначення земельної ділянки.  

 

Мосін О.В. поінформував про роботу, яка проводилася з користувачем 

земельної ділянки, в тому числі щодо повернення її у власність 

територіальної громади. Пояснив, що на підставі рішення суду станом на 

сьогодні взагалі відсутнє зонування зазначеної земельної ділянки. Відзначив, 

що в процесі переговорів із забудовником було прийнято рішення підписати 

меморандум про співпрацю.  

 

Цертій О.М., депутат міської ради (голова фракції політичної партії 

‟Всеукраїнське об’єднання ‟Батьківщина”), звернув увагу депутатів на те, 

що договір оренди земельної ділянки був укладений це у 2008 році, але 

забудовник станом на 2022 рік не може реалізувати своє законне право та 

звести житловий будинок. Висловив думку, що в умовах сьогодення треба 

підтримувати забудовників, які намагаються зводити нове сучасне 

багатоквартирне житло у місті. Відзначив, що будь-який забудовник 

зацікавлений створити привабливий вигляд території навколо будинку. 

Закликав депутатів підтримати доопрацьований проєкт рішення № 1241.  

 

Саєнко І.В. зауважив, що депутати міської ради не мають детальної 

інформації щодо планів забудовника стосовно вищезазначеної земельної 

ділянки. Звернув увагу, що частина цієї ділянки вже виділена під житлову 
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забудову, інша частина – рекреаційна зона. Запропонував відкласти розгляд 

доопрацьованого проєкту рішення № 1241, запросити на засідання сесії 

забудовника для отримання детальної інформації щодо планів на 

будівництво, виконавчим органам міської ради опрацювати меморандум, в 

якому передбачити благоустрій території. 

 

Мосін О.В. наголосив, що меморандум з забудовником вже підписаний. 

Навів приклади підписання меморандуму з інвестором – ЖК ‟Ковалівський”. 

Звернув увагу, що забудовник проводить благоустрій у  

парку Ковалівському. 

 

Колюка О.С.: 

Ставлю на голосування пропозицію депутата Саєнка І.В. відкласти 

розгляд доопрацьованого проєкту рішення № 1241 на наступне засідання 

дев’ятої сесії, запросити забудовника, заслухати умови меморандуму та 

подальший план дій щодо будівництва на земельній ділянці. Хто за цю 

пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 9, 

“проти” – 5, 

“утримались” – 5, 

“не голосували” – 9. 

Не прийнято. 

 

Ставлю на голосування пропозицію прийняти доопрацьований проєкт 

рішення № 1241 за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 16, 

“проти” – 1, 

“утримались” – 4, 

“не голосували” – 6. 

Не прийнято. 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання дозволу на розроблення детального плану території”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 1302 (доопрацьований). Доповідачка  

Мартинова І.В. – т.в.о. начальника управління містобудування та архітектури 

міської ради. 
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Мартинова І.В. пояснила, що доопрацьований проєкт рішення № 1302 

підготовлений на підставі заяви приватного підприємства  

“АЛЬФА ГРАУНД”, в оренді якого перебуває земельна ділянка в межах 

вулиць Суворова, Яновського та Куроп’ятникова. Поінформувала, що 

враховуючи ситуацію із зонуванням цієї земельної ділянки, виникла 

необхідність щодо розроблення детального плану території.  

 

Колюка О.С.: 

Чи будуть пропозиції щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти доопрацьований проєкт рішення № 1302 

за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 1, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 1286 “Про надання дозволу на розроблення 

детального плану території” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання пільг зі сплати земельного податку у 2023 році”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 1240 (доопрацьований). Доповідач  

Лунгол Р.С. – начальник управління земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища міської ради. 

Надійшла пропозиція прийняти доопрацьований проєкт рішення № 1240 

за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1287 “Про надання пільг зі сплати земельного 

податку у 2023 році” (додається). 

Линченко М.Д., депутат міської ради (позафракційний), запропонував 

повернутись до голосування щодо доопрацьованого проєкту рішення  

№ 1301.  

 

Яремчук В.С., депутатка міської ради (фракція Політичної партії 

‟ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟Рівні можливості”), висловила 
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думку, що довга дискусія і голосування відносно доопрацьованого проєкту 

рішення № 1301 продемонстрували, що треба ще попрацювати над цим 

питанням та повернутися до його розгляду на наступному засіданні сесії.  

 

Колюка О.С.: 

Регламентом передбачена можливість повернутись до голосування за 

той чи інший проєкт рішення за пропозицією головуючого або депутата. 

Ставлю на голосування пропозицію депутата Линченка М.Д. 

повернутися до голосування щодо доопрацьованого проєкту рішення № 1301. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 19, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 2, 

“не голосували” – 6. 

Не прийнято. 

Колюка О.С.: 

Шановні колеги! 

Ми розглянули загальні питання порядку денного. Оголошується 

перерва на 15 хвилин. 

 

Після перерви о 13.49. 

 

Колюка О.С.: 

Шановні депутати, депутатки! 

Прошу зареєструватися. 

 

Проходить реєстрація депутатів міської ради за допомогою 

електронної системи голосування ‟Рада-В”. 

 

Шановні колеги! 

Після перерви зареєструвалося 29 депутатів, відсутні 14 депутатів. 

Кворум, необхідний  для продовження роботи сесії, є. 

 

Колтунова К.С., депутатка міської ради (фракція політичної партії 

‟Пропозиція”, співголова депутатської групи ‟Міжфракційне 

депутатське об’єднання ‟Рівні можливості”): 

Шановні колеги! 

Є пропозиція повернутися до голосування щодо доопрацьованого 

проєкту рішення № 1301. В ході дискусії депутати по-різному трактували 

ситуацію, яка виникла. Є розуміння, що визначена певна процедура щодо 

створення комунального закладу. До 01 вересня все має працювати, щоб 
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працівники могли отримувати заробітну плату, а місто мало змогу успішно 

влаштовувати переселенців.  

Впевнена, що всі ті, хто відповідає за розселення внутрішньо 

переміщених осіб, розуміє позицію депутатів, що не можна масово 

використовувати приміщення дитячих садочків та шкіл для розселення. 

 

Колюка О.С.: 

Ставлю на голосування пропозицію депутатки Колтунової К.С. 

повернутися до голосування щодо доопрацьованого проєкту рішення № 1301. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

Прийнято. 

 

Колюка О.С.: 

Розглядаємо питання “Про створення комунального закладу”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 1301 (доопрацьований). Доповідачка  

Костенко Л.Д. – начальник управління освіти міської ради. 

 

Костенко Л.Д., поінформувала, що враховуючи зауваження депутатів, 

пропонується доповнити доопрацьований проєкт рішення № 1301 пунктом: 

‟Департаменту соціальної політики Кропивницької міської ради після 

припинення або скасування воєнного стану вжити заходів щодо забезпечення 

проживання внутрішньо переміщених осіб в іншому місці”. Відзначила, що 

рішення щодо проведення ремонтних робіт приймають депутати міської 

ради, затверджуючи відповідну програму.  

 

Яремчук В.С., депутатка міської ради (фракція Політичної партії 

‟ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟Рівні можливості”): 

Ще раз хочу підкреслити, що для смт Нового в мирний час одного 

дошкільного навчального закладу не вистачить. Зі слів завідуючої закладу, на 

сьогодні за списком групи відвідує 240 дітей, хоча розрахований він  

на 230 осіб. Це діти з обох закладів. У випадку, якщо кількість дітей хоч 

трохи збільшиться, то один заклад буде перевантажений і не всі діти зможуть 

до нього потрапити.  

Впевнена, що війна закінчиться за нашої каденції. Тому ми маємо взяти 

на себе відповідальність, що робота закладу відновиться після закінчення дії 

воєнного стану.  
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Пропоную доповнити проєкт рішення пунктом, який передбачатиме, що 

після завершення дії воєнного стану необхідно надати пропозиції щодо 

капітального ремонту закладу, щоб депутати внесли зміни до міського 

бюджету та відповідних програм.   

Приміщення треба буде повністю відновлювати.  

 

Костенко Л.Д.: 

Доопрацьований проєкт рішення № 1301 стосується створення 

комунальної установи та її реєстрації, тому не доцільно передбачати у ньому 

проведення ремонтних робіт.  

 

Цертій О.М., депутат міської ради (голова фракції політичної партії 

‟Всеукраїнське об’єднання ‟Батьківщина”): 

Можна прописати це так:  

‟підготувати проєкт рішення щодо внесення змін до бюджету міської 

територіальної громади з метою відновлення стану закладу та забезпечення 

відповідного фінансування”. Мова не йде про конкретні цифри. Йдеться про 

обов’язок управління підготувати ці документи. А далі питання будуть 

вирішувати депутати. Я не сумніваюся, що депутати підтримають таке 

рішення, розуміючи, що у складний період ми ‟підставили плече” для 

переселенців.  

 

Колюка О.С.: 

Ми не говоримо про вид робіт, а лише про відновлення.  

 

Костенко Л.Д.: 

Пропозиції щодо відновлення зазначеного навчального закладу подано 

до Міністерства з питань реінтеграції тимчасово окупованих територій 

України з метою включення до державної програми.  

 

Яремчук В.С.: 

Державні програми змінюються, тому пропоную передбачити ремонт 

навчального садочка за рахунок коштів міської територіальної громади. 

 

Костенко Л.Д.: 

Ми маємо підготувати ще один проєкт рішення?  

 

Цертій О.М.: 

Після закінчення дії воєнного стану підготувати проєкт рішення щодо 

внесення змін до бюджету для того, щоб зробити у приміщенні  капітальний 

ремонт.  
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Яремчук В.С.: 

Колеги, в цій каденції немає закріплених за депутатами округів, але як  

депутатка минулих скликань знаю, що внесення до програми капітального 

ремонту об’єкта – це дуже складний процес. І це відбувається дуже довго.  

У мене, наприклад, в школі п’ять років замінюють вікна і досі не замінили. 

Чотири роки ремонтувались санвузли. Це дуже довгий і важкий процес. Я не 

хочу, щоб потім це була тільки моя відповідальність. Я хочу, щоб сьогодні 

депутати проголосували і знали, що потім потрібно передбачити кошти. 

Якщо їх виділить держава, тоді ми зекономимо кошти у бюджеті міської 

територіальної громади. 

 

Линченко М.Д., депутат міської ради (позафракційний): 

Пропоную взяти доопрацьований проєкт рішення № 1301 за основу та 

перейти до голосування щодо пропозицій депутатів.  

 

Колюка О.С.: 

Будуть ще пропозиції щодо проєкту рішення? Немає. 

Пропоную взяти доопрацьований проєкт рішення № 1301 за основу. Хто 

за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

Прийнято. 

 

Яремчук В.С.: 

Пропоную голосувати одразу за дві пропозиції щодо проєкту рішення. 

 

Колюка О.С.: 

Ларисо Давидівно! 

Озвучте вашу пропозицію. 

 

Костенко Л.Д.: 

Департаменту соціальної політики Кропивницької міської ради після 

скасування дії воєнного стану вжити заходів щодо забезпечення проживання 

внутрішньо переміщених осіб в іншому місці.  

 

Цертій О.М.: 

А інший пункт? 
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Костенко Л.Д.: 

Після закінчення дії воєнного стану управлінню освіти Кропивницької 

міської ради підготувати пропозиції щодо відновлення закладу освіти. А 

якщо не буде дітей? 

 

Колюка О.С.: 

Може доповнити словами ‟за необхідності використання як закладу 

освіти”? Колеги? 

 

Цертій О.М.: 

Я озвучив юридично правильну пропозицію. Все одно рішення 

прийматимемо ми. Якщо не буде потреби, не будемо виділяти кошти. Буде  

потреба – виділимо.  

Але Валентина Сергіївна правильно сказала, що були ситуації, коли 

потреба є, а управління не готують відповідні проєкти рішень. І ми, як 

депутати, йдемо з депутатськими запитами, проєктами рішень. Це дуже 

складно. Тому абсолютно правильна позиція, щоб доповнити проєкт рішення 

пунктом:  

‟Управлінню освіти підготувати проєкт рішення щодо внесення змін до 

бюджету міської територіальної громади з метою забезпечення фінансування 

відновлення прийнятного стану цього навчального закладу”. 

 

Колюка О.С.: 

Шановні колеги! 

Ми прийматимемо рішення в контексті подій, які відбуватимуться, і 

потім визначимось. 

Ставлю на голосування узгоджені пропозиції, які озвучила  

Костенко Л.Д.: 

 

доповнити доопрацьований проєкт рішення № 1301 пунктами 7, 8 

наступного змісту: 

‟7. Управлінню освіти Кропивницької міської ради після припинення або 

скасування воєнного стану надати пропозиції управлінню капітального 

будівництва щодо включення будівлі дошкільного навчального закладу (ясла-

садок) № 16 ‟Дружба” комбінованого типу до Програми капітального 

будівництва, реконструкції та капітального ремонту об’єктів комунального 

господарства і соціально-культурного призначення міста Кропивницького  

на 2022-2024 роки для проведення капітального ремонту.  

8. Фінансовому управлінню Кропивницької міської ради після припинення 

або скасування воєнного стану передбачити в проєкті бюджету 

Кропивницької міської територіальної громади кошти для капітального 
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ремонту будівлі дошкільного навчального закладу (ясла-садок) № 16 

‟Дружба” комбінованого типу”. 

Прошу голосувати.  

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

Прийнято. 

 

Колюка О.С.: 

Ставлю на голосування пропозицію прийняти доопрацьований проєкт 

рішення № 1301 в цілому з доповненнями. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1288 “Про створення комунального закладу” 

(додається). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду питань порядку денного щодо регулювання 

земельних відносин.  

Проєкти рішень підготовлені управлінням земельних відносин та 

охорони навколишнього природного середовища та опрацьовані постійною 

комісією з питань екології, земельних відносин та комунальної власності. 

 

Доповідач Лунгол Р.С., начальник управління земельних відносин та 

охорони навколишнього природного середовища міської ради, коротко надає 

роз’яснення щодо проєктів рішень з демонстрацією картографічних 

матеріалів та озвучує рекомендації профільної постійної комісії міської 

ради. 

 

Розглядаємо питання “Про затвердження технічної документації з 

нормативної грошової оцінки земельної ділянки за кадастровим номером 

352285800:02:000:2695, що перебуває в оренді ТОВ ‟Енергопарк-2”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 1300 (доопрацьований).  
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Лунгол Р.С. пояснив суть питання. Відзначив, що в процесі 

інвентаризації земельних ділянок, переданих Новенською селищною радою, 

було виявлено факт встановлення заниженого показника оціночної вартості 

земельної ділянки, тому підготовлений доопрацьований проєкт рішення  

№ 1300, яким передбачено відповідне збільшення орендної плати. 

 

Колюка О.С.: 

Надійшла пропозиція прийняти доопрацьований проєкт рішення № 1300 

за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 1289 “Про затвердження технічної 

документації з нормативної грошової оцінки земельної ділянки за 

кадастровим номером 352285800:02:000:2695, що перебуває в оренді  

ТОВ ‟Енергопарк-2” (додається).  
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу КП ‟Теплоенергетик” у постійне користування земельних 

ділянок по місту Кропивницькому”. Проєкт рішення за реєстраційним  

№ 1088 (доопрацьований).  

Надійшла пропозиція прийняти доопрацьований проєкт рішення № 1088 

за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 1290 “Про передачу КП ‟Теплоенергетик” 

у постійне користування земельних ділянок по місту Кропивницькому” 

(додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження ПП ‟АСТАРТА ГРУП” проєкту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки шляхом зміни цільового призначення по  

пров. Миргородському, 11”. Проєкт рішення за реєстраційним № 796.  
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Яремчук В.С., депутатка міської ради (фракція Політичної партії 

‟ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟Рівні можливості”), як голова 

постійної комісії міської ради з питань екології, земельних відносин та 

комунальної власності поінформувала, що забудовник надав всі необхідні 

матеріали на розгляд постійної комісії та присутній у сесійній залі. 

Відзначила, що між забудовником та міською радою буде підписаний 

меморандум щодо благоустрою земельної ділянки.  

 

Колюка О.С.: 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 796 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 1, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1291 “Про затвердження  

ПП ‟АСТАРТА ГРУП” проєкту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки шляхом зміни цільового призначення по  

пров. Миргородському, 11” (додається).  
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання ГУНП в Кіровоградській області дозволу на розроблення 

проєкту землеустрою щодо відведення земельних ділянок по  

вул. Першій Виставковій”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1256.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1256 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 1292 “Про надання ГУНП в Кіровоградській 

області дозволу на розроблення проєкту землеустрою щодо відведення 

земельних ділянок по вул. Першій Виставковій” (додається).  
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання УКБ Кропивницької міської ради дозволу на  

розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки по  

вул. Металургів, 15”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1266 

(доопрацьований). 

Надійшла пропозиція прийняти доопрацьований проєкт рішення № 1266 

за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 1293 “Про надання УКБ Кропивницької 

міської ради дозволу на розроблення проєкту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки по вул. Металургів, 15” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу ГУНП в Кіровоградській області у постійне користування 

земельної ділянки по вул. Юрія Бутусова”. Проєкт рішення за реєстраційним 

№ 1148.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1148 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1294 “Про передачу ГУНП в  

Кіровоградській області у постійне користування земельної ділянки по 

вул. Юрія Бутусова” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання ПрАТ ‟Кіровоградобленерго” дозволу на розроблення проєкту 

землеустрою щодо відведення земельних ділянок в оренду уздовж  

проїзду Аджамського”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1230. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1230 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1295 “Про надання  

ПрАТ ‟Кіровоградобленерго” дозволу на розроблення проєкту 

землеустрою щодо відведення земельних ділянок в оренду уздовж 

проїзду Аджамського” (додається).  
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про поновлення ТОВ ‟КАТКОВ К” договору оренди землі по  

просп. Промисловому, 9”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1235.  

 

Лунгол Р.С. озвучив рекомендацію постійної комісії міської ради з 

питань екології, земельних відносин та комунальної власності ‒ встановити 

строк оренди земельної ділянки на 25 років. 

 

Колюка О.С.: 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1235 за основу і в 

цілому з урахуванням рекомендації постійної комісії. Хто за цю пропозицію, 

прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1296 “Про поновлення ТОВ ‟КАТКОВ К” 

договору оренди землі по просп. Промисловому, 9” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про поновлення ПрАТ ‟ПАЛЯНИЦЯ” договору оренди землі по  

вул. Короленка (біля аптеки)”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1227.  

 

Лунгол Р.С. озвучив рекомендацію постійної комісії міської ради з 

питань екології, земельних відносин та комунальної власності ‒ встановити 

строк оренди земельної ділянки на 10 років. 
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Колюка О.С.: 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1227 за основу і в 

цілому з урахуванням рекомендації постійної комісії. Хто за цю пропозицію, 

прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1297 “Про поновлення ПрАТ ‟ПАЛЯНИЦЯ” 

договору оренди землі по вул. Короленка (біля аптеки)” (додається).  
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про поновлення ТДВ ‟М’ясокомбінат ‟Ятрань” договору оренди землі по 

вул. Степана Чобану, 15 та надання дозволу на розроблення технічної 

документації із землеустрою щодо інвентаризації земель”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1289. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1289 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1298 “Про поновлення ТДВ ‟М’ясокомбінат 

‟Ятрань” договору оренди землі по вул. Степана Чобану, 15 та надання 

дозволу на розроблення технічної документації із землеустрою щодо 

інвентаризації земель” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про поновлення АТ ‟Концерн Галнафтогаз” договору оренди земельної 

ділянки по вул. Преображенській, 90-а”. Проєкт рішення за реєстраційним  

№ 1296 (доопрацьований).  

 

Лунгол Р.С. озвучив рекомендацію постійної комісії міської ради з 

питань екології, земельних відносин та комунальної власності ‒ встановити 

строк оренди земельної ділянки на 25 років. 
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Колюка О.С.: 

Надійшла пропозиція прийняти доопрацьований проєкт рішення № 1296 

за основу і в цілому з урахуванням рекомендації постійної комісії. Хто за цю 

пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1299 “Про поновлення  

АТ ‟Концерн Галнафтогаз” договору оренди земельної ділянки  

по вул. Преображенській, 90-а” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про поновлення АТ ‟Концерн Галнафтогаз” договору оренди земельної 

ділянки по просп. Університетському, 15-а”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1297.  

 

Лунгол Р.С. озвучив рекомендацію постійної комісії міської ради з 

питань екології, земельних відносин та комунальної власності ‒ встановити 

строк оренди земельної ділянки на 25 років. 

 

Колюка О.С.: 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1297 за основу і в 

цілому з урахуванням рекомендації постійної комісії. Хто за цю пропозицію, 

прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1300 “Про поновлення  

АТ ‟Концерн Галнафтогаз” договору оренди земельної ділянки  

по просп. Університетському, 15-а” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу ПрАТ ‟Кіровоградобленерго” в оренду земельної ділянки по 



48 
 

вул. Промисловій (біля будинку № 3-в)”. Проєкт рішення за реєстраційним 

№ 1219.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1219 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1301 “Про передачу  

ПрАТ ‟Кіровоградобленерго” в оренду земельної ділянки  

по вул. Промисловій (біля будинку № 3-в)” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу ТОВ ‟НВК РОСТОК-КІВ” в оренду земельної ділянки по 

проїзду Аджамському”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1216. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення за основу і в цілому. Хто 

за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1302 “Про передачу ТОВ ‟НВК РОСТОК-

КІВ” в оренду земельної ділянки по проїзду Аджамському” (додається).  
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу ПрАТ ‟Кіровоградобленерго” в оренду земельних ділянок на 

перехресті вулиць Костромської та Затишної”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1287.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1287 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 
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Прийнято рішення № 1303 “Про передачу  

ПрАТ ‟Кіровоградобленерго” в оренду земельних ділянок на перехресті 

вулиць Костромської та Затишної” (додається).  
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу ПрАТ ‟Кіровоградобленерго” в оренду земельних ділянок в 

районі вул. Миколи Міхновського”. Проєкт рішення за реєстраційним  

№ 1288.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1288 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1304 “Про передачу  

ПрАТ ‟Кіровоградобленерго” в оренду земельних ділянок в районі  

вул. Миколи Міхновського” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу ПрАТ ‟Кіровоградобленерго” в оренду земельної ділянки по 

вул. Гетьмана Сагайдачного (біля будинку № 107)”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1295.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1295 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1305 “Про передачу  

ПрАТ ‟Кіровоградобленерго” в оренду земельної ділянки  

по вул. Гетьмана Сагайдачного (біля будинку № 107)” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо 
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інвентаризації земель в межах міста Кропивницького”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1122.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1122 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1306 “Про затвердження технічної 

документації із землеустрою щодо інвентаризації земель в межах міста 

Кропивницького” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Шановні колеги! 

Ми розглянули всі питання, запропоновані до розгляду на сьомому 

засіданні дев’ятої сесії. 

Переходимо до розгляду питання порядку денного ‟Різне”.  

Чи є бажаючі виступити?  

 

Костенко Л.Д., начальник управління освіти міської ради, на звернення 

депутатки Яремчук В.С. поінформувала про проведену роботу щодо 

облаштування найпростіших укриттів в освітніх закладах міста. 

Подякувала депутатам, батькам вихованців, колективам освітніх закладів, 

які долучилися до цієї роботи. Наголосила, що в освітніх закладах міста 

відсутні паспортизовані укриття, а є лише підвальні приміщення, які 

спільними зусиллями були приведені до такого стану, щоб у разі небезпеки 

там могли перебувати діти та працівники. Пояснила, що виконавчий 

комітет міської ради оплачує рахунки на необхідні витратні матеріали, 

надані керівниками закладів. Зауважила, що оплата зазначених рахунків 

здійснювалась протягом тривалого часу, оскільки видатки на облаштування 

укриттів не визначалися як першочергові. Поінформувала про роботу комісії 

для проведення оглядів приміщень закладів освіти комунальної власності 

Кропивницької міської територіальної громади з метою встановлення 

можливості їх використання для учасників освітнього процесу в якості 

найпростіших укриттів. 

Пояснила ситуацію, яка склалась щодо облаштування укриття в 

загальноосвітній школі ІІ-ІІІ ступенів № 10. 

Повідомила про організацію освітнього процесу в навчальних закладах 

міста.  

Відповіла на запитання депутатки Яремчук В.С. щодо обсягу коштів, 

виділених на облаштування укриттів. 
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Яремчук В.С., депутатка міської ради (фракція Політичної партії 

‟ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟Рівні можливості”), звернула 

увагу, що у багатьох освітніх закладах міста батьки здають кошти на 

облаштування укриттів. 

 

Костенко Л.Д. пояснила, що у разі, коли батьки вихованців пропонують 

надати фінансову або фізичну допомогу, то від такої допомоги заклади не 

відмовляються.  

 

Ковальова-Алокілі О.А., депутатка міської ради (голова фракції 

ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ ‟СЛУГА НАРОДУ”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟Рівні можливості”), 

прокоментувала, що не потрібно обмежувати батьків, якщо вони 

добровільно виявляють бажання фінансово допомагати освітнім закладам в 

облаштуванні укриттів, але необхідно запобігти ситуації, щоб така 

допомога не стала примусовою.  

 

Мосін О.В., заступник міського голови з питань діяльності виконавчих 

органів ради, погодився з депутатами щодо заборони збору коштів. 

Пояснив, що у освітніх закладах найпростішими укриттями є підвали, які за 

сприяння управління освіти облаштували відповідно до вимог щодо таких 

приміщень. Відзначив, що у місті є безхазяйні бомбосховища, але для того, 

щоб повернути їх у комунальну власність та привести у відповідний стан, 

необхідно близько року. Подякував всім, хто долучається до роботи по 

облаштуванню укриттів задля збереження життів. 

 

Колюка О.С.: 
Шановні депутати, депутатки! 

Чи є ще бажаючі виступити? Немає. 

Пропоную завершити сьоме засідання дев’ятої сесії.  

Дякую усім за оперативну, конструктивну, плідну роботу! 

 

Про дату та час проведення наступного засідання дев’ятої сесії міської 

ради вам буде повідомлено заздалегідь. 

 

 

 

Секретар міської ради       Олег КОЛЮКА 


